



停止接受客戶存入由澳洲的銀行發出的支票

由 2025 年 8 月 25 日起，滙豐香港將不再接受客戶存入由澳洲的銀行發出的支票。客戶若持有相關支票，請聯絡發票人以其他方式，例如電匯，處理有關付款。

如有查詢，您可透過滙豐網上/流動理財與我們進行「線上對話」或致電本行客戶服務熱線與我們聯絡：

- 滙豐環球私人銀行客戶：(852) 2233 3033
- 滙豐卓越理財尊尚客戶：(852) 2233 3033
- 滙豐卓越理財客戶：(852) 2233 3322
- 其他客戶：(852) 2233 3000

2025 年 7 月

Termination of Deposit Service for Cheque drawn on banks in Australia

With effect from **25 August 2025**, HSBC Hong Kong will no longer accept deposit of cheque drawn on banks in Australia. For customers who hold such cheques, please contact the cheque issuer to make the payment via other channels, e.g. Telegraphic Transfer.

For enquiries, please contact us through “Chat with us” on HSBC Online or Mobile Banking or contact following customer service hotline:

- HSBC Global Private Banking customers: **(852) 2233 3033**
- HSBC Premier Elite customers: **(852) 2233 3033**
- HSBC Premier customers: **(852) 2233 3322**
- Other customers: **(852) 2233 3000**

July 2025

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited